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DIENOTVARKĖ:  
1. Dekanatas 

2. Valdyba 

3. Idrinq reklama mokymam 

4. LITEXPO 30-31 d. 

5. Koordinatorių žodis 

6. Nemaloniausias pokalbis 

7. Gimtadienių sveikinimai 

 

SVARSTOMA: Posėdis dėl privalomo lankomumo 

NUTARTA:  Pirmadienį vyko posėdis, į jį ėjo Gijas, Girius, Viltė, kelių fakultetų pirmininkai, 

prezidentė. Kalbėjom, kad jei iš niekur nieko padarytų privalomas pratybas bus didelis 

nepasitenkinimas iš studentų, todėl siūlėm, kad kurį laiką stebėtų studentų lankomumą (rudens 

semestro metu). Ši idėja joms nepatiko, nes labai nori jau nuo rugsėjo įvest privalomo 

lankomumo procentą. Bet tam reikia peržiūrėt modulių korteles, išanalizuoti lankomumą, 

dėstytojų reitingus ir tik tada galima leisti kiekvienam dėstytojui nustatyti privalomą lankomumo 

procentą, kurį turėtų tvirtinti SPK. 

 

SVARSTOMA: Dekanatas 

NUTARTA:  Dalyvavo Martynas, Gijas ir Augustė Baravykaitė. Dekanė užsiminė, kad girdėjo, 

jog mūsų fakultete SPK neveikia, kad pirmininkai atlyginimą gauna už nieką, tik studentai 

inicijuoja visą veiklą. Taip pat buvo kalbama apie finansus. Atstovybės pinigų per daugiausiai 

negauna. Nuo šių metų kiekvieno fakulteto atstovybė gauna po 1%  nuo studentų, siūlė dar nuo 

centrinio gauti po 500 eur. Buvo sutarta, kad imam tą 1%, bet, kad tas procentas nebūtų 

maximumas ką gaunam, kad, jei reikės galim kreiptis (mokymam ir t.t.). Bet vakar pasakė, kad 

prorektorės įsakymu 1% yra maximumas ir, kad daugiau nieko negausim.  

 

SVARSTOMA: Valdyba 

NUTARTA:  Smiltė bendravo su prorektore Živile ir Živilė sakė, kad dauguma pirmininkų 

skundžiasi, kad negauna tų 500 eur. nuo centrinio biuro. Tai darosi aišku, kad prorektorė bando 

žaisti žaidimus, suknisti mums reikalus, tik todėl, kad priešinamės dėl privalomo lankomumo.  



Ataskaitinė vyks pagal seną strategiją. Patvirtinti delegatai į LSS ataskaitinę. Prezidentės sutartis 

pakeista iš darbo į savanorystės sutartį.  

 

SVARSTOMA: Idrinq reklama mokymams 

NUTARTA: Įmonei patiko mūsų nufilmuotas reels su epbar, todėl siūlo nufilmuoti ir su idrinq, o 

už tai gausim rėmimą – gėrimus pavasario mokymams.  

 

SVARSTOMA: Litexpo  

NUTARTA: Iš pradžių sakė, kad bus 8 vietos, tada vėl padarė 4, paprašė atsisakyti kelių žmonių. 

Važiuoja Gediminas, Kristijonas, Rūta ir Dominik.  

 

SVARSTOMA: Koordinatorių žodis 

NUTARTA:  

1. Vicepirmininkė: SPK susirinkimas, daug dirbam su studijų programų nagrinėjimu. Iš 

pradžių nagrinėjom apklausos apie studijų kokybę rezultatus, o dabar gryninamės, kurias 

problemas reikia iškelti per posėdžius ir kokius pakeitimus galim siūlyti.  

2. CB: 

1. Per seniūnu susirinkimą parodyti ir pristatyti sarkų sutvarkytus seniūnų 

laiškus. (Pasiūlimas) 

2. SPK mokymai Gegužes 6 d. 

3. Ištransliuoti SPK nariams-studentams, kad mokymai vyks Gegužės 6 diena 

šeštadieni. (Numatoma data) 

4. Buvo kalbama, kad vices tūrėtų prisijungti ir padėti sarkams su „ tarpinių ir 

galutinių atsiskaitimų“ nuostatų koregavimų, nes tik 5 fakultetai juos 

pateikė. 

5. Svarstoma kurt darbo grupes su SARK dėl SPK nuostatų atnaujinimu. 

6. Per SPK mokymus įtraukt workshopą kurio metu pradėtu SPK nuostatų 

naujinimus. (Buvo pasiūlyta) 

3. Senate pristatyta ir patvirtinta: 

Metinė universiteto ataskaita; 

Vilniaus Gedimino technikos universiteto 2022 m. biudžeto įvykdymo ir 2023 m. biudžeto 

projektų svarstymas; 

Vilniaus Gedimino technikos universiteto strateginis veiklos planas 2023–2025 m. ; 



Tvarumo centro steigimas; 

Vilniaus Gedimino technikos universiteto Senato 2022 m. gegužės 19 d. nutarimo Nr. 10.141-21 

„Dėl lėšų skolinimo Vilniaus Gedimino technikos universiteto Mechanikos, Elektronikos ir 

Transporto inžinerijos fakultetų mokomojo korpuso statybos darbams užbaigti“ pakeitimas; 

Dalies panaudos teise Vilniaus Dariaus ir Girėno aeroklubui perduotų orlaivių perėmimas. 

 

SARK: 

Nuo praeito bendro susirinkimo vyko neformalus SARK pasibūvimas, Neformalus SARK KLP, 

vienas susirinkimas, kurio metu pradėjome ruošti mokslinės, profesinės  bei išankstinės praktiko 

atmintines, erasmus + atmintinę, erasmus + praktikos atmintinę,  koordinatoriai dalyvavo SPK 

susirinkimuose, kur mes aptarinėjome ir analizavome studijų kokybės apklausos rezultatus 

surinktus iš kiekvieno SPK nario, tuomet analizavome OVF studijų programą bei analizavome 

studijų programų rengimo aprašymą.  

Fakultetinio logotipo kūrimas. 

 

RsV: 

KLP neformalus 

Džempų logo kūrimo grupė 

CB susirinkime nebuvau, nes vyko KLP formalus 

RsV susitikimas atšauktas, nes nebuvo ką nutarti 

Atsinaujinom Kovo mėnesio viešinimo planą 

 

Rinkodara: 

susirinkimas - aptarėm manage days pliusus/minusus, turėjom atvirą pokabį, kuris visiems buvo 

naudingas 

nufilmavom epbar reels - nufilmavom reels, issiuntem, direktorei patiko, gavome dar 1 pasiulyma 

nufilmuot reels, kad gautume remimo mokykams. Reiktu komandos, kuri susiburtu, kad visi 

drauge oadarytume, o ne keli zmones atsakingi uz viska 

rinkodaros mokymai - 03-25 rinkodaros mokymai, linkmenu fabribe, visi laukiami 

 

HR: 

1. Sukurta messenger grupė su alumniais; 

2. Toliau organizuojami mokymai, rašo lektoriams, paleido registraciją į mokymus 



3. SF SA nori susitikti, tai reikia pasiplanuoti kada daugumai tinka 

4. Balandžio 13d. neformalus meetas su AF SA, daugiau detalių praneš vėliau 

5. Įvyko neformalūs ir formalūs meetai, dabar kiekvienas koordinatorius skirs savo KLP 

užduotis 

 

SVARSTOMA: Nemaloniausias pokalbis 

NUTARTA:  Visi susitvarkom po savęs, išsiplaunam indus, išmetam šiukšles. Reikia skatintinti 

narių iniciatyvą, visi turi prisidėti prie darbų, tiek nuotraukų darymo, tiek video filmavimo, tiek 

kitų, nes tai nėra vien koordinatorių darbas.  

 

 


